

國立臺東大學 114 學年度（2026 年）春季班 外國學生申請入學錄取名單

2026 Spring Admission List of International Degree Students

1. 本公告結果與書面通知書如有不符，以通知書為準。
If there is any inconsistency between this published list and the official Admission Notice, the Admission Notice shall prevail.
2. 錄取者之錄取通知書將於 11 月 28 日寄出，如您至 12 月 12 日尚未收到通知書，請與本中心聯絡。
Admission Notices for admitted students will be sent out on November 28, 2025. If you have not received your notice by December 12, 2025, please contact the Center of International Affairs.
3. 有條件錄取者之缺件須於 **2026 年 1 月 4 日前** 傳送至 **coia@nttu.edu.tw** 或郵寄至本校，逾期不予錄取。錄取通知單將於收到完整補件後寄出。
Conditionally admitted students must submit any missing documents by **January 4, 2026**, either via email (coia@nttu.edu.tw) or by registered mail (Center of International Affairs, No. 369, Sec. 2, University Rd., Taitung 950309, Taiwan). The Admission Notice will be issued once all required documents are received. Late submissions will not be accepted, and the admission offer will be revoked.
4. 錄取生應依錄取通知之規定日期辦理報到手續。錄取生應於報到時繳驗經我國駐外館處、行政院設立或指定之機構或委託之民間團體驗證之畢業證書及成績單正本。未能如期繳交者，將取消其錄取資格。
Admitted students must complete registration on the designated date stated in the Admission Notice. Upon registration, students must present original copies of their diploma and transcript, which must be verified by a Taiwan overseas representative office, or by an institute authorized or designated by the Executive Yuan, or by a commissioned private agency. Failure to present the required documents on time will result in disqualification.

錄取 (Admission)

序號	錄取系所 Department/Institute	攻讀學位 Degree	姓名 Name	國家 Country
1	華語文學系 Department of Chinese Language and Literature	學士 Bachelor's Degree	阮玉英 Nguyen Ngoc Anh	越南 Vietnam

有條件錄取 (Conditional Admission)

序號	錄取系所 Department/Institute	攻讀學位 Degree	姓名 Name	國家 Country
1	華語文學系 Department of Chinese Language and Literature	碩士 Master's Degree	阮氏玄莊 Nguyen Thi Huyen Trang	越南 Vietnam
2	資訊管理學系 Department of Information Science and Management Systems	碩士 Master's Degree	Erdenetuya Ulziisaikhan	蒙古 Mongolia
3	英美語文學系 Department of English	碩士 Master's Degree	勒維司 Levinus Chassang	聖露西亞 Saint Lucia
4	華語文學系 Department of Chinese Language and Literature	碩士 Master's Degree	丁氏秀 Dinh Thi Tu	越南 Vietnam
5	華語文學系 Department of Chinese Language and Literature	碩士 Master's Degree	高氏春梅 Cao Thi Xuan Mai	越南 Vietnam
6	生命科學系碩士班 Department of Life Science	碩士 Master's Degree	Vignesh Pitchaimani	印度 India
7	華語文學系 Department of Chinese Language and Literature	碩士 Master's Degree	阮氏芳蘭 Nguyen Thi Phuong Lan	越南 Vietnam

8	華語文學系 Department of Chinese Language and Literature	碩士 Master's Degree	劉清紅 Luu Thanh Hong	越南 Vietnam
9	美術產業學系 Department of Art Industry	碩士 Master's Degree	傑夫·盧瑞 Jeffrey Charles Lurvey	美國 the United States

2025.11